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VD/5902/00.02.00.03/2024

V-MK/A-KK/RS/MT/KW

Juha Suoniemi och 26 andra ledamöter lämnade in följande fullmäktigemotion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning: 

”Vi undertecknade ledamöter föreslår att man under vintern tar i bruk tennisbanorna bakom Myrbacka 
simhall för skridskoåkning genom att frysa en skridskoplan på banorna. 
 
Tennisbanorna är redan färdigt jämna och området är redan belyst, vilket gör banorna till en säker och 
fungerande plats för skridskoåkning. På vintrarna är tennisbanorna helt oanvända, så genom att frysa 
dem till en skridskoplan skulle man utnyttja ett befintligt utrymme som annars skulle stå tomt. 

Planen som ligger i närheten av Myrbacka simhall är lätt att nå och området har många invånare. I 
synnerhet för familjer och unga skulle detta vara ett viktigt komplement till möjligheterna att motionera 
på vintrarna. 
  
Frysning av tennisbanorna till en skridskoplan kräver inte heller stora investeringar eftersom banorna 
redan har grund och belysning. Endast näten och nätstolparna behöver tas bort. Denna åtgärd skulle 
därför vara ett kostnadseffektivt sätt att utöka områdets motionsmöjligheter under vintern. 
  
Vi föreslår att staden vidtar åtgärder för att bygga en skridskoplan för den kommande vintersäsongen. 
Detta skulle förbättra möjligheterna till vintermotion i Myrbackaområdet och främja invånarnas 
välbefinnande genom att erbjuda en lättillgänglig plats för utomhusmotion.”

Stadsfullmäktige 19.8.2024 § 27 

Beslut:
Fullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

----- 
Verksamhetsområdet för stadskultur och välfärd konstaterar följande som sitt svar:

På tennisbaneområdet bakom Myrbacka idrottshus har det inletts ett ombyggnadsprojekt under hösten 
2024. Tidigare asfaltbelagda tennis- och korgbollsplaner ändras till konstgräsbelagda tennis- och 
volleybollplaner. I området byggs också ett mångsidigt utegym och en sprintraka. Enligt nuvarande 
uppskattning beräknas byggarbetena vara klara senast våren 2025. 

Det går inte att frysa området till en skridskoplan på vintern. Området får fasta konstruktioner, såsom 
volleybollstolpar och gymutrustning. Området är så litet att man inte heller kan frysa det med vattenbil. 

Planområdet ligger i den omedelbara närheten av ett bostadsområde och invånarna har regelbundet 
gett respons om att det spelas korgboll och spelas musik på natten. Invånarna har önskat att 
korgbollsställningarna ska tas bort och att man i stället ska ersätta dem med bland annat utrustning för 



utegym. Den skridskoplan som ligger närmast området finns i Myrbacka idrottspark på 600 meters 
avstånd. Idrottsparkens stora sandplan har under de senaste åren frysts för skridskoåkning. I 
idrottsparken finns också mångsidiga platser för närmotion, såsom korgbolls- och futsalplaner, motions- 
och lekområden samt en skejtplats.  

Stadsstyrelsen 21.10.2024 § 27

Förslag av biträdande stadsdirektören för verksamhetsområdet för stadskultur och välfärd: 
Stadsstyrelsen beslutar att 
a) ge Juha Suoniemi och de 26 andra ledamöter som undertecknat motionen stadsstyrelsens 

svar i enlighet med verksamhetsområdets förslag och 
b) föreslå för stadsfullmäktige att stadsstyrelsens svar antecknas för kännedom.

Beslut:
Förslaget godkändes.

_____

Stadsfullmäktige 16.12.2024 § 29

Stadsstyrelsens förslag:
Stadsstyrelsens svar antecknas för kännedom.

Beslut:
Förslaget godkändes.

Bilaga:
– Juha Suoniemis och 26 andra ledamöters undertecknade motion om att frysa en 

skridskoplan på tennisbanorna bakom Myrbacka simhall 

Anvisningar för sökande av ändring: 2.1 Besvärsförbud   
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